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PROTOKÓŁ Nr 47/23  

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

 z dnia 21 czerwca 2023 roku 

 

Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych rozpoczęło się w Szkole 

Podstawowej Nr 2 w Trzciance o godz. 16:00, następnie było 

kontynuowane w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki, do godz. 

18:00. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności; 

2. Pan Krzysztof W. Jaworski – Burmistrz Trzcianki; 

3. Pani Aneta Kluska-Naszora – p.o. dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 

2 w Trzciance. 

 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 
 

Przewodniczący komisji pan Marcin Walkowiak, stwierdził quorum, 

otworzył posiedzenie komisji.  

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia. 
 

Przewodniczący Komisji Marcin Walkowiak przedstawił porządek 

posiedzenia. Posiedzenie przebiegało według porządku poniżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 46/23 z dnia 24 maja 2023 roku. 

4. Analiza stanu infrastruktury oświaty, w tym wizyta w Szkole 

Podstawowej Nr 2 w Trzciance. 

5. Raport o stanie gminy. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Trzcianka na 2022 rok. 
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6. Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2023 roku. 

7. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

8. Sprawy wniesione do komisji. 

9. Wnioski komisji i ich realizacja. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

Porządek został przyjęty w głosowaniu za – 5 (jednogłośnie). 

 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak przywitał serdecznie panią 

Anetę Kluskę - Naszora. W imieniu komisji złożył gratulacje, objęcia przez 

panią Anetę Kluska – Naszora funkcji dyrektora szkoły, podkreślił, że to 

ogromna odpowiedzialność i służba. Przewodniczący przywitał Burmistrza 

Trzcianki oraz członków komisji.  

 

Ad 3) Zatwierdzenie protokołu Nr 46/23 z dnia 24 maja 2023 roku. 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak zapytał czy członkowie komisji 

zgłaszają uwagi do protokołu. Nie było uwag do protokołu, protokół został 

przyjęty w głosowaniu: za 5 (jednogłośnie). 

Ad 4) Analiza stanu infrastruktury oświaty, w tym wizyta w Szkole 

Podstawowej Nr 2 w Trzciance. 

 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak zwrócił się do pani 

dyrektor, aby przedstawiła komisji dokonania, silne strony szkoły oraz te 

słabsze, które względnie jako wniosek komisji mogli po wakacjach, albo 

już dzisiaj złożyć i poprosić pana burmistrza o wniesienie propozycji do 

budżetu.   

Pani Aneta Kluska-Naszora wskazała, że takim słabym punktem jest 

plac zabaw dla klas I-III. Szkoła obecnie ma na ten cel 15.000,00 zł, a jak 

wiadomo jeden element z atestem kosztuje bardzo dużo. Szkoła planuje 
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montaż monitoringu, aktualnie oczekuje na wyceny, ceny są bardzo różne. 

Poruszyła także temat delegacji i wyjazdów na zawody sportowe. 

Radny Łukasz Walkowiak dodał, że w uchwale, która reguluje zasady 

przeznaczenia środków z wynajmu sali, jest zapis, że 8% od dochodu 

rocznego można przeznaczyć na sprzęt sportowy i inne. Nauczyciele 

wychowania fizycznego wraz z panią dyrektor stwierdzili, że ilość 

zawodów sportowych i etap, na który szkoła trafia, a przeważenie są to 

mistrzostwa rejonów i województwa, wiążę się z dużymi kosztami dojazdu. 

Obecnie nauczyciele dojeżdżają na zawody prywatnymi samochodami, 

koszt wynajmu busa jest dwukrotnie wyższy. Zostało wykonane 

sprawozdanie, z którego wynika, że szkoła brała udział w 60 zawodach, w 

ciągu roku szkolnego. Około 10.000,00 zł brakuje, aby zabezpieczyć 

kwotę na wyjazdy, na zawody sportowe (delegacje). Tworzono klasy 

sportowe, w pewnym celu. Nie jest to tworzenie dodatkowych godzin dla 

nauczycieli, jak niektórzy myślą.  Szkoła zajmuje 11 miejsce w rankingu 

szkół w województwie Wielkopolskim. Rozwiązaniem być może byłaby 

zmiana uchwały, w której można by dokonać zapisu, że środki za wynajem 

sali mogłyby być przeznaczane na delegacje.  

Pan Krzysztof W. Jaworski wskazał, że przy tak dużej szkole jest to 

jakieś rozwiązanie.  

Radny Łukasz Walkowiak dodał, że takie wyjazdy na zawody to dla 

dzieci rozwój w kontekście ich codziennych zajęć w klubach. 

Poinformował, że to przeważnie Szkoła Podstawowa nr 2 wychodzi z 

inicjatywą organizowania zawodów sportowych, na pewno przy 

organizacji pomaga to, że szkoła posiada odpowiednią infrastrukturę. 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak dopytał o kwestię dojazdu, 

drogi do szkoły, jak to wygląda? 
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Pan Krzysztof W. Jaworski wyjaśnił, że dokumentacja jest do 

udostępnienia, oczywiście chodzi o koszty. Dokumentacja jest, dotyczy 

tego terenu zieleni od strony ulicy Chopina, tak aby były miejsca 

parkingowe, te które są obecnie, tak by zostały, zjazd pod szkołę na końcu 

pojawia się nawrotka, wizualnie wygląda jak rondo. Organizacja ruchu, a 

nie inwestycja miałaby pokazać, że ten przejazd między Orzeszkowej w 

dół, a Orzeszkowej na targowisku byłby tylko dla mieszkańców. Koszt tej 

inwestycji około 2 mln złotych. 

Radny Łukasz Walkowiak dodał, że największy problem z ruchem pod 

szkolą jest rano, kiedy rodzice przywożą dzieci do szkoły i po południu, 

kiedy dzieci są odbierane ze szkoły. Dodatkowo ruch jest wzmożony, we 

wtorki i piątki, kiedy jest czynne targowisko miejskie.  

Pan Krzysztof W. Jaworski wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującym 

obecnie oznakowaniem, to jest to strefa zamieszkania, pieszy ma 

pierwszeństwo. To samochody muszą i powinny dostosować się do ruchu 

pieszych, w tym momencie i tak planujemy zostawić na tym odcinku, ulica 

Chopina natomiast wróci do normy. 

Komisja Spraw Społecznych wnioskuje o dofinansowanie modernizacji 

placu zabaw dla klas I-III w Szkole Podstawowej Nr 2 w Trzciance. 

Wniosek przyjęty w głosowaniu: za 5 (jednogłośnie). 

Radny Łukasz Walkowiak wnioskuje o zwiększenie budżetu na zawody 

sportowe oraz delegacje. 

Wniosek radnego został przyjęty przez Komisję w głosowaniu: za 5 

(jednogłośnie). 

Radny Łukasz Walkowiak zawnioskował o zmianę w Uchwale Nr 

XXXIX/417/21 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 26 sierpnia 2021 r. w 

sprawie określenia oświatowych jednostek budżetowych, które gromadzą 

dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich 

przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 
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dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania, polegającą na 

dodaniu wpisu w § 3: 

„14) pokrycie kosztów delegacji” 

Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek radnego w głosowaniu: za 5 

(jednogłośnie). 

Członkowie komisji opuścili Szkołę Podstawową Nr 2 i udali się do Urzędu 

Miejskiego, celem kontynuacji posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak powitał na posiedzeniu 

komisji Pana Jakuba Ubychę – przedstawiciela Klubu Lubuszanin 

Trzcianka. 

 

Pan Jakub Ubycha podziękował za możliwość zabrania głosu na 

posiedzeniu Komisji. Prezentacja, którą przedstawił członkom komisji  

i panu Burmistrzowi zawierała informację ilu członków liczy Akademia 

Lubuszanina, jakie osiągnięcia Akademia zdobyła w ostatnim czasie. 2 

grudnia 2022 roku nastąpiły zmiany we władzach klubu, Łukasz 

Salamandra został Prezesem, członkowie Zarządu Krzysztof Kęciński, 

Adrian Olszewski, Waldemar Osowski, Dariusz Purgal, Tadeusz Teterus, 

Jakub Ubycha. Na klub składają się 3 działy, jeden ten główny, najbardziej 

liczny, czyli Akademia, Zespół Seniorski i od dwóch miesięcy dział Old 

Boyów. 1 lutego, kiedy powołano Akademię Lubuszanina było 45 

zawodników, było 5 zespołów i 5 trenerów, na dzisiaj jest to 176 

zawodników, 7 zespołów i 12 trenerów. Skupił się na zespole U19 (junior 

starszy), w minioną środę wywalczył Mistrzostwo Województwa w tej 

kategorii. Jest to bardzo duży sukces, jeśli chodzi o klub, a przede 

wszystkim, jeśli chodzi o Akademię, w historii klubu taki sukces zawodnicy 

osiągnęli pierwszy raz. Miał gorącą prośbą, aby zawodników nagrodzić, 

wiadomo, że może się to nie udać organizacyjnie, aby 23 zawodników na 
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sesję zaprosić, ale chociaż przedstawicieli drużyny i trenera. Prosił o 

wyróżnienie, tak aby miało to wydźwięk, bo uważał, że im się to po prostu 

należy. Bardzo podziękował za możliwośc zabrania głosu. 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak z wypowiedzi pana Jakuba 

zrozumiał, że zależy mu na tym, aby zawodnikom pogratulować na 

jutrzejszej sesji. Ilu byłoby to zawodników? 

Pan Jakub Ubycha poinformował, że rada drużyny to 5 osób plus trener, 

można to zmniejszyć do 4 osób. 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak wyjaśnił, że jutrzejsza 

sesja, będzie wyjątkowa, bo to sesja absolutoryjna, bardzo dużo osób z 

zewnątrz będzie na niej obecnych. Upewnił się, że panu Jakubowi zależy 

na tym, aby pogratulować wygrania mistrzostwa województwa 

zawodnikom i aby odbyło się to na środku sali sesyjnej?  

Pan Jakub Ubycha odpowiedział, że właśnie na tym mu zależało. 

Pan Krzysztof W. Jaworski przychylił się do wniosku, poinformował, że 

powiadomi o tej sytuacji Przewodniczącego Rady. Dodał, że uchwała, 

która obowiązuje i dotyczy nagradzania na osiągnięcia sportowe sprawi, 

że ci zawodnicy zostaną za zdobycie Mistrzostw Województwa 

nagrodzeni na Gali Sportu w przyszłym roku. 

Przewodniczący Komisji Marcin Walkowiak zaprosił na jutrzejszą sesję 

3 zawodników Akademii Lubuszanina wraz z trenerem, na godzinę 12:00. 

Pan Jakub Ubycha podziękował za przychylenie się do jego wniosku. 

 

Ad 5) Raport o stanie gminy. Rozpatrzenie sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy Trzcianka na 2022 rok. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z materiałami. Burmistrz 

poinformował, że raport w formie prezentacji będzie przedstawiony na 

sesji.  
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Ad 6) Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2023 roku. 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak przedstawił swoje 

propozycje planu pracy komisji. 

Lipiec 

Przerwa w pracach komisji. 

Sierpień 

1. Stan budynków komunalnych w gminie Trzcianka. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Wrzesień 

1. Wnioski komisji do projektu budżetu na 2024 rok. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Październik 

1. Informacja na temat wdrożenia Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej 

w gminie Trzcianka. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Listopad 

1. Prace nad projektem budżetu gminy Trzcianka na 2024 rok. 

2. Informacja na temat działalności Punktu Interwencji Kryzysowej. 

3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

4. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

5. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Grudzień  

1. Prace nad projektem budżetu gminy Trzcianka na 2024 rok. 
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2. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2024 roku.  

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

4. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

5. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Członkowie Komisji zaakceptowali propozycje Przewodniczącego 

Komisji Marcina Walkowiaka w głosowaniu: za – 5 (jednogłośnie). 

Ad 7) Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

Członkowie komisji analizowali podczas posiedzenia następujące 

projekty uchwał: 

- Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2023 rok wraz z Projektem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzcianka na lata 2023-2035. 

Pan Krzysztof W. Jaworski wytłumaczył, że kluczowa zmiana to zmiana 

oświatowa, natomiast ona pojawia się teraz, ponieważ na początku roku 

budżet został tak opracowany, że było to niedoszacowane. Należy teraz 

tę oświatę, środki do szkół wprowadzić. Są to środki z nadwyżki 

zeszłorocznej na razie w kwocie 3.196.808,00 zł. Przy tworzeniu budżetu 

na 2023 roku z oświaty zostało zdjęte 7 mln, więc tyle musi wrócić do tej 

oświaty, o ile nie więcej, bo w trakcie roku wiadomo dochodzą różnego 

typu zajęcia, orzeczenia, waloryzowane wynagrodzenie nauczycieli, a nie 

było uwzględniane wcześniej. Poinformował, że w dziale oświata pojawia 

się dotacja w kwocie 80.000,00 zł na projekt realizowany w Szkole 

Podstawowej w Białej „Posiłek w szkole i w domu”, wkład władny gminy 

na realizację tego rządowego programu to 21.000,00 zł. Reszta zmian to 

przeniesienia środków w ramach istniejącego budżetu, jeśli chodzi o 

oświatę. Dodał, że będzie jeszcze kilka autopoprawek do niniejszego 

projektu uchwały. Burmistrz kolejno wyjaśnił, że istotną zmianą w WPF 
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jest dodanie przedsięwzięcia „Przebudowa dróg gminnych o nr 

163093P,163014P,163015P na obszarach wiejskich w gminie Trzcianka” 

– łączne nakłady finansowe 4.804.549,00 zł, co stanowi 63,63% wartości 

ogółu, czyi jeszcze brakuje 36,37% należy wprowadzić do WPF później.  

Radny Łukasz Walkowiak zadał pytanie dotyczące remontu boiska 

bocznego, w jakim zakresie ten remont będzie przeprowadzony? 

Pan Krzysztof W. Jaworski wyjaśnił, że na remont boiska bocznego 

przeznaczono większą kwotę, bo w tym roku nie robimy boiska 

centralnego.  

Radny Łukasz Walkowiak podziękował za ten remont boiska bocznego.  

Radny Paweł Iwanicki poruszył problem, że na tym boisku bocznym 

zespół juniorzy starsi Lubuszanina nie mogli na tym boisku grać, ponieważ 

nie spełniał wymogów ze względu na wymiary ławek rezerwowych, teraz 

jak będą te ławki przeniesione to być może będzie szansa na to, że tę 

zgodę na mecze otrzymamy, ale ogrodzenie jest za blisko linii bocznej na 

całej długości.  

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak poddał pod głosowanie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-2035. 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Kolejno poddał pod głosowanie Projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

-Projekt uchwały w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności 

przesyłu. 
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Pan Krzysztof W. Jaworski wyjaśnił, że na terenie Szkoły Podstawowej 

w Siedlisku jest taka linia przez środek działki i ma ona zostać 

skablowana, chodzi o to, żeby taką służebność wbudowania linii w działkę 

ustanowić.  

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

-Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcianka w rejonie wsi Górnica. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Trzcianka w 2023 rok. 

Pan Krzysztof W. Jaworski wyjaśnił projekt uchwały. Dodał, że Program 

został zaskarżony przez Wojewodę i należało określić w tym programie 

jak podzielone są poszczególne kwoty, wobec czego zostało to dokonane. 

Uwypuklono na co konkretnie kwota w wysokości 209.600,00 zł zostaje 

rozdysponowana, rozbite na 9 pozycji.  

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 
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Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

-Projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie gminy Trzcianka. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę.  

Pan Krzysztof W. Jaworski wyjaśnił projekt uchwały. Załącznikiem do 

projektu uchwały winny być wyjaśnienia przygotowane przez prawnika, 

natomiast nie byliśmy w stanie tych wyjaśnień przygotować do terminu 

sesji. Wyjaśnił, że ta skarżona uchwał jest z 2013 roku, niejednokrotnie 

zmieniana i te zapisy najbardziej niezgodne z przepisami zostały 

wyeliminowane ostatnio, mowa o pobieraniu opłaty za dochówek przy 

urnach, ale to zostało w zeszłym roku zmienione. 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

-Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania 

kandydatów zgłoszonych na ławników. 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

Komisja Spraw Społecznych przychyliła się do rekomendacji Komisji 

Środowiska i Rozwoju Wsi: Pan Marcin Walkowiak – Przewodniczący 
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zespołu, Pan Witold Perski – członek zespołu, w głosowaniu za 5 

(jednogłośnie). 

 

-Projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Trzcianki 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2022 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy Trzcianka za 2022 rok. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały w sprawie absolutorium. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/216/16 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 22 września 2016 r. w sprawie zaliczenia 

dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 

zasad umarzania, odraczania terminów spłaty, rozkładania na raty 

należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających gminie Trzcianka i jej jednostkom organizacyjnym. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 
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-Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty. 

Pan Krzysztof W. Jaworski wytłumaczył, że jest to propozycja, która ma 

wyjść naprzeciw oczekiwaniom Spółdzielni Mieszkaniowej, która twierdzi, 

że nie spełnia to ich oczekiwań. Dodatkowo wielce prawdopodobnym jest, 

że ta propozycja zostanie zanegowana przez organ nadzoru. Ta uchwała 

mówi o tym, żeby usankcjonować stan, jaki występuje obecnie. 

Spółdzielnia od swoich spółdzielców pobiera co miesiąc inną opłatę, 

według stanu wodomierza z poprzedniego miesiąca. Natomiast w 

stosunku do gminy Spółdzielnia rozlicza się rocznie, zgodnie z 

historycznym zużyciem, dopłaca około 50 tysięcy złotych rocznie. 

Uchwała dałaby możliwość, aby zarządcy wielorodzinnych budynków 

mogliby co miesiąc się rozliczać, a mieszkańcy domów jednorodzinnych, 

tak jak dotychczas. W sposób jasny to rozwiązanie różnicuje mieszkańców 

wielorodzinnych i jednorodzinnych budynków, wobec czego to podejście, 

może być przez nadzór prawny Wojewody podniesione jako niezgodne z 

przepisami. Prawo daje możliwość różnicowania stawki, a to nie jest 

stawka tylko inne podejście do odbiorcy.  

Radny Łukasz Walkowiak stwierdził, że warto spróbować z takim 

rozwiązaniem, a wiadomo, że ostateczna decyzja należy do Wojewody.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 
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-Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023.  

 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

-Projekt uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa gminy 

Trzcianka w Stowarzyszeniu Nadnotecka Grupa Rybacka. 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

-Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa 

Trzcianka o uznanie za ochronne lasów położonych w granicach 

administracyjnych gminy Trzcianka. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

-Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Ad 8) Sprawy wniesione do komisji. 

Pismami, z którymi zapoznała się komisja było: 

-Pismo OR.0005.3.2023 MD z dnia 31.05.2023 r. przekazujące według 

właściwości wniosek Pani Angeliki Pukała w sprawie przydziału lokalu 

mieszkalnego – oryginał stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 
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-Pismo OR.030.3.2.2023 z dnia 13.06.2023 r. przekazujące pismo 

Prezesa TTBS wraz z wnioskiem Pani Emilii Wydra w sprawie przydziału 

mieszkania, celem zaopiniowania przez Komisję – oryginał stanowi 

Załącznik Nr 2 do protokołu, 

- Pismo OR.0030.3.3.2023 z dnia 15.06.2023 r. przekazujące pismo pani 

Sandry Wiszniewskiej o przydział mieszkania poza kolejnością celem 

zaopiniowania przez Komisję – oryginał stanowi Załącznik Nr 3 do 

protokołu. 

- Pismo OR.030.3.4.2023 z dnia 15.06.2023 r. przekazujące pismo 

Prezesa TTBS wraz z wnioskiem Pani Melanii Wylegała w sprawie 

przydziału mieszkania, celem zaopiniowania przez Komisję – oryginał 

stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. 

Członkowie komisji zgodnie przyznali, że aby móc zaopiniować czy 

przychylić się do jakiegokolwiek wniosku najpierw musieliby posiadać 

widzę, jakie są zasoby gminy w tym zakresie.  

Pan Krzysztof W. Jaworski wyjaśnił, że te pisma (wnioski o mieszkanie) 

różnią się od siebie. Jedna z pań (pani Wylegała), pierwszy wniosek o 

przydział lokalu mieszkalnego złożyła w 2020 roku, został rozpatrzony 

przez Komisję Mieszkaniową w roku 2021, niestety negatywnie. Kolejny 

wniosek pani złożyła w 2021 roku, wniosek oczekuje na rozpatrzenie 

przez Komisję Mieszkaniową. Pani w maju br. otrzymała informację od 

TTBS, że w tym roku Komisji Mieszkaniowej nie będzie. Kolejna sprawa, 

pani Wiszniewska, została skierowana do Domu Samotnej Matki w 

Gnieźnie, gmina pokrywa koszt utrzymania w tym domu. Trzeci przypadek 

to pani, która jeszcze nie jest na liście osób oczekujących na mieszkanie, 

powinna przejść kwalifikacje do przydziału tego mieszkania. Dwa 

pierwsze wnioski są naprawdę trudnymi przypadkami i one w pierwszej 

kolejności powinny zostać rozpatrzone.  
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Radna Wioletta Szukajło odniosła się do wniosku Pani Wiszniewskiej, 

która przebywa z dwójką małych dzieci w domu samotnej matki w 

Gnieźnie, nie wiadomo jak długo będzie mogła tam przebywać, zapewne 

jest ograniczenie czasowe. Uważała, że w sytuacji, kiedy nie ma 

powołanej Komisji Mieszkaniowej, my jako Komisja Spraw Społecznych 

powinniśmy te wnioski rozpatrzyć. Z jej wiedzy jaką posiada 

poinformowała, że osoby wnioskujące są skłonne wziąć mieszkanie za 

remont.  

Przewodniczący Komisji Marcin Walkowiak poinformował, że 56 rodzin 

oczekuje na przydział lokalu mieszkalnego, 30 rodzin uprawnione do 

umowy na wynajem lokalu socjalnego, 3 rodziny uprawnione do umowy 

najmu lokalu mieszkalnego, 15 rodzin uprawnionych do zamiany 

mieszkania, 8 rodzin wskazanych do eksmisji. Możemy zwrócić się o 

udzielenie informacji, ile jest dostępnych mieszkań, ilości mieszkań 

przeznaczonych do remontu, kosztu remontu, ilu chętnych do mieszkania 

za remont i kto odmówił przyjęcia mieszkania w programie „mieszkanie za 

remont” i to dałoby obraz czym, jako gmina dysponujemy.  

 

Ad 9) Wnioski komisji i ich realizacja. 

Przewodniczący komisji Marcin Walkowiak odczytał odpowiedzi na 

wnioski z dnia 24 maja 2023 r. – wydruk stanowi Załącznik Nr 5 do 

protokołu. 

W związku z wnioskami Pani Emilii Wydra, Pani Sandry Wiszniewskiej i 

Pani Melanii Wylegała o przydział mieszkania poza kolejnością, Komisja 

Spraw Społecznych zwraca się z prośbą do TTBS o udzielenie 

informacji, ile rodzin z 30 oczekujących na mieszkanie socjalne jest 

zainteresowana podpisaniem umowy „mieszkania za remont”. Komisja po 

udostępnieniu tych danych zaopiniuje ww. wnioski.  

Wniosek został przyjęty przez Komisję w głosowaniu za 5 (jednogłośnie). 
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Pozostałe wnioski zostały złożone w punkcie 4. porządku posiedzenia. 

 

Ad 10) Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący 

Komisji Marcin Walkowiak zamknął posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący komisji /-/Marcin Walkowiak 

 

Protokolant /-/Ewelina Ćwiek 


